

Inspiring family, food and fun/ Repas en famille et plaisir vont de pair

MANUFACTURER'S COUPON

**COUPON DU FABRICANT**

Expires 9/30/2009

**SAVE \$1.00/ ÉCONOMISEZ 1 \$**  
 on any of the following General Mills products: Pillsbury\* Pie Crusts, Brownies and Grands!\* Flaky Supreme/à l'achat des produits des marques General Mills\* suivantes : Pillsbury\* Pie Crusts, Brownies and Grands!\* Flaky Supreme

To The Dealer: General Mills Canada Corp. will reimburse the face value of this coupon plus regular handling fee provided you accept it from your customer on purchase of item specified. Other applications may constitute fraud. Failure to send in, on request, evidence that sufficient stock was purchased in the previous 90 days to cover coupons presented will void coupons. Coupons submitted become our property. Reimbursement will be made only to retail distributor who redeemed coupon in Canada. A reduction in any applicable taxes payable is included in the coupon face value. For redemption mail to: General Mills Canada Corp., Box 3000, Saint John, NB E2L 4L3.

Avis Au Détaillant: Corporation General Mills Canada vous remboursera la valeur nominale de ce coupon plus les frais de manutention usuels, pourvu que vous l'acceptez de votre client à l'achat du produit spécifique. Tout autre usage pourrait constituer une fraude. La possibilité de fournir, sur demande, une preuve deachat, dans les 90 jours précédents, de stocks suffisants pour couvrir le nombre de coupons soumis entraînera l'annulation desdits coupons. Tous les coupons soumis deviennent notre propriété. Nous ne rembourserons que les détaillants qui auront honoré ce coupon au Canada. Une réduction sur toutes les taxes applicables est comprise dans la valeur nominale du coupon. Pour rembourser, poster à: Corporation General Mills Canada, C.P. 3000, Saint-Jean (Nouveau-Brunswick) E2L 4L3.

Void if copied. One Coupon per purchase. Not valid with any other offer. Trademarks of General Mills, Inc. and its affiliates, 2008 General Mills. Valid only in Canada. Reproduction interdite. Un seul coupon par achat. Non valable avec toute autre offer. Marques d'os de General Mills, Inc. et de ses filiales. 2008 General Mills. Valide seulement au Canada. 101408 350

Visit [www.everdaycelebrations.ca](http://www.everdaycelebrations.ca) / Visitez [www.celebrerlequotidien.ca](http://www.celebrerlequotidien.ca)

76138313

0685 9612 6174 3684

COUPONS, INC.  
 MANUFACTURER'S COUPON

VERIFIED BY  
 VERIFIED BY

Visit [www.everdaycelebrations.ca](http://www.everdaycelebrations.ca) / Visitez [www.celebrerlequotidien.ca](http://www.celebrerlequotidien.ca)